
 

 

 
Střední průmyslová škola Edvarda Beneše a 

obchodní akademie Břeclav, příspěvková 
organizace 

 

 

    Informace z jednání školské rady ze dne 15. 9. 2021 

 

Přítomni: Mgr. Jiří Uher, Mgr. Richard Zemánek, Mgr. Petr Vlasák, Mgr. Jiří Tichý, Ing. Bc. Miroslav 

Krajča, Ing. Ilona Galanidisová, Ing. Marcela Pardovská, Mgr. Blanka Kotásková, Jakub Mrakava 

Omluveni: Ing. Dagmar Pavlíková Nešporová 

 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Projednání a schválení jednacího řádu školské rady. Jednací řád byl radou jednomyslně schválen. 

3. Volba předsedy školské rady. Na návrh člena rady Mgr. Zemánka byla radou jednomyslně schválena 

předsedkyní Ing. Ilona Galanidisová a místo předsedou byl radou jednomyslně schválen Ing. Bc. 

Miroslav Krajča. 

4. Projednání a schválení dodatku školního řádu. V předloženém dodatku jsou řešeny povinnosti žáků 

v oblasti používání čipů při příchodu a odchodu ze školy s návazností na zavedení elektronické třídní 

knihy.  

5. Ukončení jednání 


